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Poročilo za leto 2008 
 
 
V letu, ki je minilo smo bili kar delovni.  
 
Predsednik se je  redno udeleževal sej RO SKEI prav tako pa tudi vseh izrednih sej.  
 
Sekretar pa  je bil včasih tudi opravičeno odsoten na sejah, ki so bile sklicane. 
 
Na Območju smo se sestajali po potrebi  (5 krat). Obravnavali smo razmere v podjetjih. 
 
Imeli smo tudi tri izredne seje  glede problematike sindikata v Rotomatiki Sp. Idrija. 
 
Sklicali smo skupen sestanek  vseh  enot v okviru Hidrije, da bi se dogovorili  skupnem delu, 
ki pa ni uspelo.  Na sestanku sta bila prisotna tudi   pred. Sindikata SKEI LIDIJA JERKIČ in 
sekretar Albert Vodovnik. 
 
Problem Hidria Rotomatika se prenaša tudi v letošnje leto. 
 
V letu 2008 smo pridobili veliko novih članov, ker se je organiziral sindikat v Hidriji 
Rotomatika.  Upamo, da bomo pri pridobivanju članov uspešni tudi v letošnjem letu. 
 
Odhodi članov pa so povezani največ z upokojitvijo. 
 
Obravnavali smo tudi finančno poročilo. Poslovali smo pozitivno in nadzorni odbor ni imel 
pripomb.  
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